
Šrolsrá rada p i
Gymnáziu Brno, Slovanské náměstí, p íspěvkové organizaci

SÍdlo: Slovanské náměstí 1804/7, Královo Pole, 612 00 Brno
IC: 005 59 016

z^Pls
z prvního zased ání Školské rady

ze dne 31. srpna 2O2I
Školská rada je tvo ena pro funkční obdob í od L2.07 .2O2L následujícími členy:

čIenové jmenova ní z izovatelem: Mgr. Tereza Chladilová
Mgr. Filip Leder
Damir Solak
MUDr. Petr Diviš, Ph.D.

MUDr. Andrea K ivanová, Ph.D.

veronika kach!íková
Mgr. Martin Císa
RNDr. Monika Jórková
Mgr. Krist, na Urbánková

Členové zvoleni zákonnlimi zástupci nezletil, ch žák a zletilr mi žáky:

členové zvoleni pedagogick,imi pracovníky:

Školská nda p i Gymnáziu Brno, slovanské náměstí, p íspěvkové organizaci (dále jen ,,školská rada"} se sešla na
svém prvním zasedání wého funkčního období.
JelikoŽ se jednalo o její první zasedání, svolal ho vsouladu s 167 odst. 7 zákona číslo 56V2o04 sb.,
o p edŠkolním, základním, st edním, vyšším odborném a jiném vzdělávání (školsk zákon) editel Gymnázia Brno,
Slovanské náměstí, p íspěvková organizace (dále jen,,škola") Mgr. Dalibor Kott. Zasedání školské ndy se konalo
V ter 31. srpna 2021 od 17,00 hodinv budově školy.

Mgr. Dalibor Kott na vod poznamenal, že na zasedání se dostavilo celkem 8 členr] školské rady, zasedání se
nez častnila paní Veronika Kachlíková, která se ádně ňediteli školy omluvila.

Mgr. Kott vŠechny členy p ivítal a p edstavil. Dále pfudstavil sebe a svého statutárního zástupce Mgr. Tomáše
Sargánka, kter následně zasedání opustil.

Mgr. Kott navrhl, aby se zasedání školské rady ídilo programem, kten byl na pozvánce na toto zasedání a zeptal
se, zda někdo z p ítomnt ch má ktomu nějakou p ipomínku či jin návrh. Jelikož tomu tak nebylo, dal následující
návrh usnesení:

Návrh usnesení7l: Zasedání školské rady se bude ídit programem uveden m na pozvánce na toto zasedán| tj.:
1. p edstavení jednotlivt ch člen školské rady, p edstavení vedení školy
2. schváleníjednacího ádu školské ndy
3. volba p edsedy školské ndy
4. volba místop edsedy školské ndy, bude-li tuto funkci obsahovat jednací ád školské rady
5. schválení novely školního ádu
6. r zné

Hlasov aí: Pro:.8 členrl, Proti:0člen , Zdrželo se: 0 člen .
Ndvrh byl schvólen,
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Add 2) Schválení jednaciho řódu šIolsl<e mdy
Mgr. Dalibor Kot uvedl, že všem členům školské rady poslal před tímto zasedáním návrh jednacího řádu.
Konstatoval, že navrhovaný jednací řd je mírně upravený jednací řád, kteným se řídila školská rada
v předcházejícím období,

Zeptal se všech přítomných, zda má k jednacímu řádu někdo nějakou připomínku čijiný návrh. Poněvadž tomu tak
nebylo, navrhl následující usnesení:

Núvrh usnesení 2): Školskí rada schvaluje jednací řád v podobě, která byla všem členům zaslána prostřednicwím
e-mailu od fuditele školy Mgr. Kotta pfud tímto zasedáním.
Hlasování: Prol.8 členů, Proti: 0 členů, Zdrželo se: 0 členů.
Návrh byl schvóIen.
Jednací řád je přílohou zápisu číslo 1.

Add 3) Volba předsedy šlolslc rody
Mgr. Dalibor Kot navrhl, aby si volby zejména předsedy školské rady zorganizovala školská rada sama bez
přítomnosti Mgr, Kotta, MUDr. Diviš navrhl, aby se zvolila dvoučlenná volební komise, ktení Volby zor8anizuje,
PoŽádal přítomné o návrhy na členy volební komise. Z pléna byli navrženi MUDr. Petr Diviš, Ph,D, a RNDr, Monika
Jórková. oba kandidáti nadšeně souhlasili, proto ředitel školy navrhl následující usnesení.

Návrh usnesení 3): Školská rada zřizuje volební komisi pro volbu předsedy školské rady ve složení MUDr. Petr DiViš,
Ph.D. a RNDř. Monika Jórková.
Hlasovdní: Pro:8 členů, Proti: 0 členů, Zdrželo se: 0 členů,
Múvrh byl schválen.

Mgr. Kott poté zasedáníškolské rady opustil

Volební komise se uja!a organizacívoleb, nejprve MUDr. Diviš navrhl následující usnesení:
Návrh usnesení a/: Školská rada souhlasí s tím, aby voIba p edsedy škoIské rady byla tajná.
Hlasování: Pro:8 člen , Proti: 0 č!en , Zdrželo se: 0 členrj.
Návrh byl schválen.

MUDr. DiviŠ nejprve vyzval, aby se p ihlásili ájemci o funkci p edsedy školské rady. P ihlásili se Damir solak a
M8r. Martin císa .

MUDr, Diviš následně rozdal p ipravené hlasovací lístky a vyzval všechny členy, aby na lístek napsali 5v j návrh na
p edsedu školské rady.

Poté MUDr. Diviš vybral vyplněné hlasovací lístky a volební komise ve složení MUDr. Petr Diviš, Ph.D. a
RNDr, Monika Jórková pfupočítala hlasy pro jednotlivé kandidáty, Poté konstatovali, že kandidáti obdrželi
následující počet hlas :

Mgr, Martin císa : 5 hlas , Damir solak: 2 hlasy, jeden hlasovací lístek byl pnízdn .
Následně MUDr. Diviš vyhlásil následující usnesení.

Usnesení 5/: P edsedou školské rady byl zvolen Mgr. Martin Císa .

Mgr. Císa se ujal dalšího ízení zasedání školské rady.

Add 4) Volba místop edsedy školslé rady
Mgr. CÍsa navrhl, aby se místop edsedou školské rady stal logicky Damir Solak, zeptal se ho, jestli s kandidaturou
souhlasÍ. Damir Solak s kandidaturou souhlasil. zeptal se p ítomnr ch, jestli má ještě někdo nějak jin náVrh na
kandidáta na místop edsedu školské rady. Protože tomu tak nebylo, dal následující návrh usnesení.
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Návrh usnesení O/: Školská rada votí do funkce místop edsedy škotské rady pana Damira Solaka.
Hlasování: Pro:7 členťr, Proti: 0 člen , Zdrželo se: 1 člen.
Návrh byl schválen,

Add 5) Schv lení novely šlolního ádu
Mgr. Císa požádal editele školy Mgr. Kotta, aby se zasedání školské rady opět zričastnil a p edstavil, v čem spočívá
navrŽená novela školního ádu. Mgr. Kott konstatoval, že součástí podkladri na zasedání školské rady byl materiál
Návrhy na změny školního ódu - pr vodní dopis a Školní ád - nové znění od 07.09.2021 nóvrh, v némž byly
navrhované změny p edstaveny. První změna se t, kala zavedení povinnosti zpracovat a obhájit ročníkovou práci
pro vŠechny Žáky p edmaturitních ročníkr] a druhá změna se t kala plného zprovoznění nápojov ch a jídelních
automat . Následně proběhla diskuse na téma ročníkové pnáce. V ní mimo jiné zaznělo:

. Damir Solak navrhl pravu provádějící směrnice k ročníkovr m pracím (Směrnice č. 14 - Ročníkové práce),
Ve které navrhl v Článku 3 Hodnocení ročníkov ch prací v odstavci 16 slovo ,,minimálně" nahradit slovem
,,zpravidla" ($ ká se p ípadného odhalení plagiátu)

o Damir solak doporučil provést jazykovou a formální korekturu uvedené směrnice
Dále proběhla diskuse ohledně druhé ripravy školního ádu, tj. zákazu využívání nápojovr ch a jídelních automat
žák m prvního a druhého ročníku šestiletého studia (t ídy l.A a ll.A). V této diskusi mimo jiné zaznělo:

. MuDr, k ivanová se zam šlela nad tím, zda náhodou neplatí, že o možnosti využívat tl/to automaty žáky
t íd l.A a ll,A nem Že rozhodovat právě školská rada. Po krátké diskusi se zjistilo, že to byl jen legislativní
návrh poslankyně, kten neprošel,

. bylo doporučeno zajistit pitn}? režim pro žáky uveden ch t íd nap íklad zp ístupněním várnice svodou
v jídelně,

Dalšíp ipomínky k navrhovan, m změnám nebyly. Mgr. Císa tedy navrhl následující usnesení.

Návrh usnesení 7): Školská rada schvaluje novelizaci školního ádu vtom znění, kter fuditel školy poskytl p ed
jednáním školské rady
Hlasov ní: Pro: 7 členrl, Proti: 0 člen , Zdrželo se: 1 člen.
Návlh byl schválen,
Návrhy na změny školního ádu je p ílohou zápisu číslo 2.

Add 6) R zné
Mgr. CÍsa poŽádal editele školy o vyhotovení zápisu z tohoto zasedání školské rady. Dále se nikdo s p íspěvkem
neP ihlásil. Mgr. Císa proto poděkoval všem p ítomnl m člen m školské rady za p ítomnost a spolupráci a
zasedání školské rady ukončil.

P ílohy: schválenr jednací ád školské rady
návrhy na změny škoIního ádu

1,

2

Mgr. Martin Císa
p edseda školské rady

Mgr. Dalibor Kott
editel školy

Damir Solak
místop edseda školské rady

íl 0 
^.bnl UÍ
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